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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  
Compartiment verificare şi gestionare acte administrative 
şi monitor oficial, de lucru consilieri judeţeni 
Nr.34636 din 16.12.2024 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat astăzi, 16.12.2024, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

 
 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.711 din 10.12.2024 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege consilierilor judeţeni şi adusă la cunoştinţă 
publică în presa locală, on-line şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău, cu prezenţă fizică. 
      Şedinţa fiind legal constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț.  
   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 33 de consilieri. Trei 
consilieri  participă la şedinţă on-line respectiv: doamna Năstase Maria-Raluca, doamna consilier Drăghici 
Geta-Daniela și domnul consilier Ilie Viorel.  

Ținând cont de faptul că doamna secretar general al județului Bacău Elena Cătălina Zară se află în 
concediul de odihnă și potrivit art.438, alin (2) din Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, atribuțiile se deleagă către domnul director executiv al Direcției juridice și administrație publică 
locală - Marius-Ciprian Bogea. 
   Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă participă domnul administrator public Valentin 
Palea, directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de specialitate, precum și 
persoanele invitate având în vedere faptul că avem astăzi pe ordinea de zi, decernarea a două titluri de 
„Cetățean de Onoare al Județului Bacău”.  
  Comisia economică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi lucrări publice, Comisia sănătate, 
asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia juridică şi administraţie publică, au emis avize favorabile pentru 
toate proiectele de hotărâri înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
   Comisia educaţie, cultură,  artă şi religie a emis avize favorabile pentru toate proiectele de hotărâri 
înscrise pe proiectul ordinii de zi, cu excepția Proiectului de hotărâre privind alegerea vicepreședinților 
Consiliului Județean Bacău care a fost avizat cu 6 voturi “pentru” și 3 „abțineri”. 

     ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Bine aţi venit la şedinţa ordinară de astăzi.  
Se intonează Imnul Național. 
 

    Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 161 m.p din zona drumului județean DJ 117, situat în localitatea Berzunți, comuna 
Berzunți din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC Delgaz Grid 
S.A; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

2. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 153,5 m.p. din zona drumului județean DJ 252B, situat în localitatea Pâncești, 
comuna Pâncești, din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC 
Delgaz Grid S.A; 

 Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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3. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 

în suprafață de 110 m.p. din zona drumului DJ 119, situat în localitatea Sărata, comuna Sărata din 
județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea S.C Delgaz Grid S.A; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
  

4. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 171 mp din zona drumului 207G, str.Alexandru Ioan Cuza, comuna Letea Veche, 
județul Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

5. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 553 mp din zona drumului DJ 116, situat în localitatea Bahna, comuna Pârgărești, 
județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea S.C. Delgaz Grid S.A.  

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

6. Proiect de hotărâre  privind înfrățirea Județului Bacău cu Municipiul Bălți din Republica Moldova, 
în vederea încheierii unei înțelegeri de cooperare; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

7. Proiect de hotărâre privind conferirea, post-mortem, a titlului de ”Cetățean de Onoare al Județului 
Bacău” domnului George Genoiu, personalitate marcantă în domeniul cultural băcăuan; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

8. Proiect de hotărare privind conferirea titlului de ”Cetățean de Onoare al Județului Bacău” domnului 
Ion Fercu, personalitate marcantă în domeniul cultural-științific și educațional băcăuan; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale de membru a Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică Bacău către Asociaţia Naţională a Autorităţilor Teritoriale de Ordine Publică ,,ANATOP”, 
aferentă anului 2024; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor de pe teritoriul 
județului Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2025 a concediului de odihnă anual 

neefectuat în anul 2024 de către Preşedintele Consiliului Judeţean Bacău; 
Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
12. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 

131/2024 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

13. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare de învăţământ preuniversitar special din 
judeţul Bacău pentru anul şcolar 2025-2026; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

14. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr. 293/2022 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Ansamblul Folcloric 
„Busuiocul” Bacău, cu modificarile ulterioare; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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15. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra unui teren în 

suprafață totală de 105 m.p din zona drumului județean DJ 252, situat în sat Bibirești, comuna 
Ungureni din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, în favoarea domnului Bibire Vasile; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

16. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 191 
din 19.09.2022 privind asocierea Județului Bacău cu Comuna Sănduleni și Comuna Livezi în 
vederea finanțării obiectivului de investiții „Modernizare drumuri, punte auto și pietonală peste râul 
Tazlău, sat Mateiești, comuna Sănduleni, județul Bacău”. 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul IV 2024 al 
Județului Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

18. Proiect de hotărâre privind utilizarea unor sume din Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare, 
aferent Proiectului “Sistem integrat de management al deșeurilor solide în județul Bacău”, în anul 
2025; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărîrea Consiliului Județean Bacău nr.231 din 
30.08.2023 privind aprobarea tarifelor de călătorie pentru prestarea serviciului de transport pe 108 
trasee județene cuprinse în Programul de transport public județean de persoane prin curse regulate, 
prestat între localitățile județului Bacău, valabil în perioada 2023-2032, cu modificările ulterioare; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

20. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr. 300/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale Centrului Județean pentru Conservarea și promovarea Culturii Tradiționale Bacău, 
cu modificările ulterioare; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

21. Proiect de hotărâre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în calitate de membru,către 
Asociația Grupul de Acțiune Locala ,,Colinele Tutovei”, pentru anul 2024; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

22. Proiect de hotărâre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în calitate de membru,către 
Asociația Grupul de Acțiune Locala ,,Valea Muntelui ”, pentru anul 2024; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

23.  Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la Hotararea Consiliului 
Judetean Bacau nr. 303/2022 privind aprobarea tarifelor de aeroport și criteriilor aplicate la 
diferențierea acestora pentru R. A. Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău, cu 
modificările ulterioare; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

24. Proiect de hotărâre privind avizarea normelor de venit pentru anul 2025, pentru persoanele fizice 
care realizeaza venituri din activitati de productie comert, prestari de servicii, stabilite conform 
Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu modificarile si completarile ulterioare, Ordinului 
Ministrului Finantelor Publice nr. 925/2017, modificat și completat prin O.M.F.P. 
nr.5308/24.11.2023, privind aprobarea Nomenclatorului activităților independente pentru care 
venitul net se poate determina pe baza normelor anuale de venit, activități desfășurate de 
contribuabilii care realizează venituri din activități de producție, comerț, prestări de servicii; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor medii la principalele produse agricole și al masei 
verzi de pășune pentru anul 2025, în judeţul Bacău. 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „REABILITARE ȘI MODERNIZARE 
PARC CANCICOV ȘI AMENAJAREA SPAȚIULUI EXPOZIȚIONAL MUZEU ȘTIINȚE ALE 
NATURII” în cadrul apelului Programului Regional 2021-2027, Prioritatea de investiție 7 – O 
regiune mai atractivă, apel de proiecte PR/NE/2024/7/RSO5.1/1/MRJ Promovarea dezvoltării 
integrate și incluzive în domeniul social, economic și al mediului, precum și a culturii, a 
patrimoniului natural, a turismului sustenabil și a securității în zonele urbane de către Municipiul 
Bacău si Judeţul Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

27. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Judeţean Bacău în comisia 
pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale secretarului general al Județului Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

28. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi reprezentanți  ai Consiliului Județean Bacău în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară,,EURONEST”-A.D.I.E.. 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

29. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței comisiei pentru analiza și selectarea solicitărilor 
de acordare a sprijinului financiar pentru tinerii studenți din județul Bacău care efectuează stagii de 
pregătire în străinătate. 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

   
 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: V-a fost transmis proiectul inițial al ordinii 
de zi în data de 10 decembrie. Aveți ordinea de zi în forma inițială la mapă care cuprinde un număr de 29 
de proiecte de hotărâri. O să vă rog să-mi dați voie să nu mai dau citire ordinii de zi.  

 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi “pentru”. Doamna Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul. 
 
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: În conformitate cu prevederile art. 135 alin. 
(8) din Codul administrativ, cu  modificările și completările ulterioare, propun suplimentarea ordinii de zi 
cu următoarele puncte:  
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1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău nr.78/2019 privind 
stabilirea salariilor de baza pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Bacău si din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu modificarile ulterioare; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al Judetului Bacau, pe anul 
2024; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Municipiul Onești în vederea finanțării și 
realizării în comun a obiectivului de investiții „Reabilitare Pod peste râul Cașin, Strada Libertății, 
Municipiul Onești, Județul Bacău”; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra unui teren în 
suprafață totală de 1395 m.p. din zona drumului județean DJ 119A, situat pe raza comunei Sascut 
din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Consiliului 
Județean Bacău, în favoarea Comunei Sascut; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

5. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra terenului în suprafață 
de 1908,90 m.p. din zona drumului județean DJ 119A, situat în comuna Sascut din județul Bacău, 
aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Consiliului Județean Bacău, în 
favoarea Comunei Sascut; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru 
obiectivul de investiții, Construire Centru Paleative și Recuperare Pediatrică” la Spitalul Județean 
de Urgenă Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

7. Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Spitalului Județean de Urgentă Bacău a unui 
imobil – teren în suprafață de 57.992mp, înscris în Cartea Funciară NR.86094 Bacău, situate în 
Bacău, str.Spiru Haret nr.2, județul Bacău. 

Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi 
suplimentare I. 

   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare I în forma prezentată şi se 
aprobă cu 36 de voturi “pentru”. Doamna Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul. 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: În conformitate cu prevederile art. 135 alin. 
(8) din Codul administrativ, cu  modificările și completările ulterioare, propun suplimentarea ordinii de zi 
II cu următorul punct:  

1. Proiect de hotărâre privind alegerea vicepreședinților Consiliului Județean Bacău. 
Iniţiator: dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi 
suplimentare II. 
 

   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare II în forma prezentată şi 
se aprobă cu 25 de voturi „pentru” și 10 „abțineri” - grupul PNL. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela și 
domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana   x 
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel   x 
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   

18. Jalbă Ioan-Sebastian   x 

19. Lungu Diana x   

20. Marcu Costică   x 
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru   x 
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai   x 

28. Olteanu Petre-Cezar   x 

29. Pîslaru Marius                     x 

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius   x 
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin   x 

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Înainte de a supune la vot ordinea de zi 
finală, vă rog să-mi permiteți să retrag punctul nr. 11 de pe draftul inițial al ordinii de zi, cel care vizează 
aprobarea efectuării în anul 2025 a concediului de odihnă anual neefectuat în anul 2024 de către 
Președintele Consiliului Județean. Încă nu s-a finalizat anul și este posibil să mai efectuez 2 – 3 zile de 
concediu de odihnă până la finele anului.  

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la retragerea punctului nr.11 de pe 
ordinea de zi. 
 

    Nefiind observaţii, se supune aprobării retragerea punctului nr.11 de pe ordinea de zi şi se aprobă cu 
35 de voturi „pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela și doamna Năstase Maria-Raluca nu și-au 
exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   

10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
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24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   

31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 Se supune la vot ordinea de zi modificată  și se aprobă cu 35 de voturi “pentru”. Doamna consilier 
Drăghici Geta-Daniela și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

Urgența pentru ordinea de zi suplimentară I. 
 
Pentru punctul 1. Având în vedere prevederile art.1 din Hotărârea Guvernului nr. 506/2024 pentru 

stabilirea salariului de baza minim brut pe țară garantat în plată, se impune aprobarea în regim de urgență a 
proiectului de hotărâre. 

Pentru punctul 2. Urgența este determinată de aplicarea prevederilor Hotărârii Guvernului nr. 143 din 
04.12.2024 privind alocarea unor sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția Guvernului, prevăzut 
în bugetul de stat pe anul 2024, pentru unele unități administrativ-teritoriale, adresele nr. 12900/06.12.2024 
și nr. 12808/04.12.2024 emise de către Administrația Județeană a Finanțelor Publice Bacău, privind 
suplimentarea sumelor defalcate din taxa pe valoare adăugată și a cotelor din impozitul pe venit pentru 
echilibrarea bugetelor locale pe anul 2024. 

Pentru punctul 3. Având în vedere  durata mare a demersurilor administrative, a termenelor specifice 
procedurilor de achiziție publică, a lucrărilor de execuție, precum și pericolul iminent pe care îl presupune 
nerealizarea lucrărilor aferente obiectivului de investiție, se impune aprobarea, în regim de urgență, a 
proiectului de hotărâre. 

Pentru punctele 4 și 5. Urgența este motivată de faptul că documentele ce stau la baza autorizării 
trebuie să fie valabile înainte de semnarea contractului de finanțare, dar și de creșterea prețurilor până la 
începerea efectivă a execuției lucrărilor. Nedepunerea în cel mai scut timp a documentelor către MLPDA 
ar conduce la creșterea costurilor suportate de către Comuna Sascut. 

Pentru punctul 6 Urgența este motivată de necesitatea depunerii cât mai urgente a documentației în 
vederea obținerii finanțării europene nerambursabile prin „Programul Național de investiții în 
infrastructura unităților spitalicești”(Aviz de oportunitate nr. 10001/16.10.2024), având perioada de 
depunere maxim 20.12.2024, conform adresei emise de Spitalul Județean de Urgență Bacău cu nr. 52686 
din 12.12.2024. 
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Proiectul de la punctul 7 se impune a fi adoptat în regim de urgență întrucât, data și ora închiderii 
apelului de proiecte în Sistemul informatic MySMIS2021, conform Ordinului Ministerului Investițiilor și 
Proiectelor Europene nr. 7074 din 28.11.2024, este ziua de 20 decembrie 2024, ora 16.00. 

Pentru punctul 1 de pe ordinea de zi suplimentară II. Având în vedere faptul că am funcționat 
aproape două luni de zile fără vicepreședinți, este necesară constituirea unor organisme a căror funcționare 
impune prezența acestora întrucât vizează ordinea publică la nivelul județului Bacău. Nu mai spun de 
situația care trebuie îmbunătățită la nivel de management al Consiliului Județean Bacău,  impunându-se ca 
până la finalul anului, să alegem vicepreședinții consiliului județean. Dat fiind faptul că, astăzi avem de 
decernat două titluri de “Cetățean de onoare al Județului Bacău”, dați-mi voie să vă propun și o modificare 
a ordinii proiectelor de hotărâri de pe ordinea de zi. Prin urmare, propun ca proiectele de hotărâri aflate pe 
ordinea de zi la punctele nr.7 și nr. 8, respectiv proiectul de hotărâre privind conferirea, post-mortem, a 
titlului de ”Cetățean de Onoare al Județului Bacău” domnului George Genoiu, personalitate marcantă în 
domeniul cultural băcăuan, să devină punctul 1 pe ordinea de zi și proiectul de hotărâre nr.8 privind 
conferirea titlului de ”Cetățean de Onoare al Județului Bacău” domnului Ion Fercu, personalitate marcantă 
în domeniul cultural-științific și educațional al județului Bacău, să devină punctul nr.2 al ordinii de zi. 

Proiectul de pe ordinea de zi suplimentară II care vizează alegerea vicepreședinților Consiliului 
Județean Bacău, să devină punctul nr.3 pe ordinea de zi. Celelalte proiecte de hotărâri de pe ordinea de zi 
își păstrează ordinea, așa cum au fost ele precizate.  

 

 Se supune la vot modificarea ordinii de zi, respectiv punctul nr.7 devine punctul nr.1, punctul nr.8 
devine punctul nr.2 iar punctul nr.1 de pe ordinea de zi suplimentară II devine punctul nr.3 de pe ordinea 
de zi și se aprobă cu 25 de voturi “pentru”și 10 “abtineri”, -  grupul PNL. Doamna consilier Drăghici Geta-
Daniela și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana   x 
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel   x 
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   

18. Jalbă Ioan-Sebastian   x 
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică   x 
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru   x 
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai   x 

28. Olteanu Petre-Cezar   x 

29. Pîslaru Marius                     x 

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius   x 
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin   x 

36. Vreme Valerian x   

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte noi am sperat că, odată cu 
schimbarea conducerii consiliului județean și așa cum vă cunosc eu pe dumneavoastră, anumite practici 
care s-au perpetuat de-a lungul timpului să nu se mai întâmple în consiliul județean. Am crezut în primele 
ședințe că este o excepție, că sunt anumite lucruri care trebuie învățate pe parcurs, însă noi nu putem fi de 
acord cu proiectele de hotărâri care să fie puse pe ordinea de zi (a doua suplimentare) cu câteva minute 
înainte de începerea ședinței. O să vă rog doamna președinte, să încercați împreună cu aparatul de 
specialitate, ca astfel de situații să nu se mai întâmple astfel încât să putem avea materialele la mapă din 
timp, ca să putem vota în cunoștință de cauză.   
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Am înțeles precizarea dumneavoastră și am 
să mă asigur împreună cu aparatul de specialitate că vom implementa proiectele de anvergură pentru 
județul Bacău și investițiile de milioane de euro care vor fi utilizate de către toți băcăuanii, nu vor rămâne 
în paragină. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: În continuare îi dau cuvântul domnului 
director executiv al Directiei Juridice și administratie publică locală Marius-Ciprian Bogea, pentru a vă 
prezenta reglementările legale din Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
referitoare la conflictul de interese. 
 
 
 
 

 ♣ Dl Marius-Ciprian Bogea, director executiv al  Directiei Juridice și administratie publică locală: 
În conformitate cu prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi 
completările ulterioare, informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), 
alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act normativ, conform cărora:    
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, 
conflict de interese, vă rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
 

 ♣ Dna Năstase Maria-Raluca, consilier: Nu voi participa la vot la punctul  21 de pe ordinea de 
zi, privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în calitate de membru, către Asociația Grupul de 
Acțiune Locala ,,Colinele Tutovei”, pentru anul 2024 și punctul nr.22 de pe ordinea de zi privind plata 
cotizației anuale a Județului Bacău, în calitate de membru către Asociația Grupul de Acțiune Locala 
,,Valea Muntelui”, pentru anul 2024. 

♣ Dl Margină Gelu, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr.24 de pe ordinea de zi privind 
avizarea normelor de venit pentru anul 2025 pentru persoanele fizice care realizează venituri din activități 
de producție comerț, prestări de servicii, stabilite conform Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu 
modificarile si completarile ulterioare, Ordinului Ministrului Finantelor Publice nr. 925/2017, modificat 
și completat prin O.M.F.P. nr.5308/24.11.2023, privind aprobarea Nomenclatorului activităților 
independente pentru care venitul net se poate determina pe baza normelor anuale de venit, activități 
desfășurate de contribuabilii care realizează venituri din activități de producție, comerț, prestări de 
servicii. 

♣ Dl Panfil Gelu-Ionuț, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr.24 de pe ordinea de zi 
privind avizarea normelor de venit pentru anul 2025, pentru persoanele fizice care realizeaza venituri din 
activitati de productie comert, prestari de servicii, stabilite conform Legii nr. 227/2015 privind Codul 
fiscal, cu modificarile si completarile ulterioare, Ordinului Ministrului Finantelor Publice nr. 925/2017, 
modificat și completat prin O.M.F.P. nr.5308/24.11.2023, privind aprobarea Nomenclatorului activităților 
independente pentru care venitul net se poate determina pe baza normelor anuale de venit, activități 
desfășurate de contribuabilii care realizează venituri din activități de producție, comerț, prestări de 
servicii. 
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♣ Dna Cosma Elena, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr.13 de pe ordinea de zi privind 
organizarea reţelei şcolare de învăţământ preuniversitar special din judeţul Bacău pentru anul şcolar 2025-
2026. 

♣ Dna Maxim Lorena, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr.13 de pe ordinea de zi 
privind organizarea reţelei şcolare de învăţământ preuniversitar special din judeţul Bacău pentru anul 
şcolar 2025-2026. 

♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr.13 de pe ordinea de zi privind 
organizarea reţelei şcolare de învăţământ preuniversitar special din judeţul Bacău pentru anul şcolar 2025-
2026. 

♣ Dl Avorniciței Gigel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul nr.25 de pe ordinea de zi 
privind aprobarea preţurilor medii la principalele produse agricole și al masei verzi de pășune pentru anul 
2025, în judeţul Bacău. 
 
 

◄ Se trece la punctul 1 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind conferirea, post-mortem, a titlului de ”Cetățean de 
Onoare al Județului Bacău” domnului George Genoiu, personalitate marcantă în domeniul cultural 
băcăuan. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Ar fi multe de spus despre domnul George 

Genoiu, dar în sală mai sunt invitați remarcabili precum doamna Carmen Mihalache, domnul profesor Ioan 
Dănilă, domnul Brăneanu Dumitru. O să rog ca la acest proiect de hotărâre să lăsăm personalitățile din 
zona culturală, educațională și științifică, să aibă o serie de intervenții și aș începe cu domnul Cezar-
Alexandru Genoiu, fiul reputatului om de cultură, domnul George Genoiu. 
 

 ♣ Dl Cezar-Alexandru Genoiu, fiul domnului George Genoiu: Bună ziua. Aș vrea în primul rând să 
felicit onorații membri ai Consiliului Județean pentru mandatul pe care l-au primit din partea alegătorilor 
județului și aș vrea să o felicit pe doamna președinte pentru acest succes pe care îl are. Aveți o menire 
complicată în vremuri complicate și Consiliul Județean Bacău cred că este un pic altfel decât alte consilii 
județene și o să vedeți de ce, în ceea ce spun în continuare. Despre George Genoiu e complicat de vorbit. 
Era mai simplu până în ianuarie, dar începând din ianuarie am început să descopăr laturile importante ale 
lui, cele trei axe majore: cea de dramaturg, de teatrolog estetician al teatrului și de editor. În dramaturgie, 
așa cum foarte frumos spunea doamna președinte, a debutat în Bacău, a avut o serie de premiere în Bacău 
și în toate teatrele din Moldova, apoi a mers în restul țării cu piesele sale. Este unul din cei mai importanți 
autori dramatici ai Teatrului Național Radio. Are 13 piese jucate, una din ele fiind și în două versiuni, asta 
este o chestiune foarte rară, doar Matei Veșniec, dintre autorii contemporani, mai are așa ceva, în rest se 
întâmplă la mari clasici. Din punct de vedere al teatrologului, a fost membru al celei mai importante 
generații de teatrologi și cea mai tânără, este doamna Carmen Mihalache dintre ei, o generație care a reușit 
cu multe obstacole să țină teatrul românesc, spectacolele de mare forță într-o perioadă foarte complicată. 
Ca editor al Revistei “Ateneu”, are o cariera profesională cât jumătate din vârsta revistei de astăzi. 24 de 
ani a fost secretarul general, șeful secției de artă și cultură a revistei și redactor șef.  George Genoiu a făcut 
multe pentru această revistă. Vreau să vă spun în primul rând că, dumneavoastră aveți aici una din cele mai 
importante instituții de cultură, pe care le are neamul românesc. Revista “Ateneu” este un complex cultural 
care nu este încă descris la magnitudinea adevărată. Revista „Ateneu” este una din puținele instituții și eu 
cred că județul Bacău are bucuria și chiar onoarea de a avea în posesie una din cele mai importante 
instituții de cultură fundamentale în istoria contemporană a României. Revista “Ateneu” a ajuns atât de 
puternică încât a creat generații, a creat grupări literare și în județele din Moldova. George Genoiu vine în 
1982 și face un lucru absolut necesar pentru viitoarea supraviețuire, viitoarea glorie a Ateneului. De trei ani 
de zile, Revista “Ateneu”  nu mai avea casetă redacțională, era anonimizată complet, apărea trimestrial și 
era subordonată “Steagului Roșu”. În anul când George Genoiu vine ca redactor șef, reușește să readucă 
caseta redacțională, să personalizeze din nou membrii redacției, o scoate de sub tutela ziarului “Steagul 
Roșu” și o readuce la apariție lunară, ceea ce era extrem de important, pentru că trebuia să țină pasul cu 
mersul culturii românești. 
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 În anul 1984 înființează reuniunile și premiile revistei “Ateneu”, făcând din Bacău un Centru Național 
excepțional și chiar îi sugerez lui Carmen, dacă face istoria premiilor “Ateneu”, veți vedea că intuiția 
acestui colectiv a descoperit oameni care după aceea au devenit personalități absolute ale României, așa 
cum este Alexandru Zub, cum este Solomon Marcu și mulți alții. Doamna președinte spunea despre faptul 
că a înființat, împreună cu Constantin Donea în 1966, Festivalul folcloric Gala recitalurilor dramatice în 
1972, ceea ce arată că au fost niște evenimente, niște ctitorii culturale. Important este că festivalul acesta, 
care este o mândrie a județului Bacău, a ajuns la a 58- a ediție. Gala a ajuns anul acesta la a 30-a  ediție, cu 
multe eforturi, iar premiile și reuniunile revistei “Ateneu” sunt la a 40 - a ediție. Când ai lucruri atât de 
lungi în parcursul timpului, înseamnă că treaba a fost făcută serios. Atunci când s-au făcut reuniunile, am o 
mărturie în  filmul “Moștenirea” la care voi reveni. 

 Într-o înregistrare la radio cu Radu Cârneci, fondatorul fără de care n-ar fi existat Revista “Ateneu”, 
încă din anul 1982, după ce revine George Genoiu, Grigore Tabacaru ( cel care l-a luat pe George Bacovia 
și a spus să deschidă această revistă în 1925) apare pe frontispiciul revistei, aceasta fiind o reparație morală 
foarte importantă. George Genoiu a făcut multe reparații morale. În anul 1984, Festivalul “George 
Bacovia”, care v-a făcut de asemenea faimoși în întreaga țară  (cu un efort uriaș al lui Radu Cârneci) era pe 
cale să fie interzis. Se considera că a face Festivalul „George Bacovia” este cultul personalității. 

 De asemenea, un lucru care este mai puțin cunoscut, sunt serile de la Tescani unde este probabil cel 
mai important fenomen informal din cultura românească. Serile de la Tescani, George Genoiu le-a făcut cu 
Laurențiu Ulici și acolo s-au strâns cei mai importanți oameni de știință și cultură. Sunt foarte multe lucruri 
de spus, dar să revenim la zi și cu ocazia asta o să vă  dau câteva detalii despre filmul “Moștenirea”.  

    În anul acesta, în data de 27 mai, Biblioteca publică din localitatea natală a tatălui meu, primește 
numele de “Biblioteca George Genoiu”. Pe data de 15 iunie, sala de spectacole ale Liceului „Iordache 
Zosima” se denumește „Aula George Genoiu” și este prezentat, în premieră, filmul documentar 
„Moștenirea”, film documentar despre viața lui, în patru acte. În data de 31 august, Teatrul Național 
radiofonic difuzează la ora 22:00 piesa “Ava și Don”. Pe data de 7 octombrie, Teatrul Național din Târgu 
Mureș montează și prezintă piesa „Drumul spre Everest”, piesă ce a avut premiera acum 50 de ani. Pentru 
mine a fost cel mai impresionant moment pentru că, după piesă a fost o dezbatere cu regizori, actori și 
critici de teatru. Am avut emoții ascultând online dezbaterea. Eu nu am auzit de la oamenii tineri atâtea 
vorbe profesioniste și de laudă  despre un test și ei au spus doar atât: cum a putut George Genoiu acum 50 
de ani să scrie o asemenea piesă la Bacău? spuneau puțin aroganți cei din Târgu Mureș și răspunsul a fost, 
pentru că Bacăul era un centru național mai important decât Târgu Mureș. Toate aceste demersuri făcute 
de-a lungul timpului, de Radu Cârneci, de George Genoiu, de Carmen Mihalache, au primit un sprijin atât 
de important și atât de natural din partea autorităților locale, cum nu cred că vreun Consiliu Județean a 
făcut-o vreodată. Dumneavoastră iubiți atât de mult cultura, atât de mult învățământul și știința, cum eu nu 
am văzut în altă parte.  

În data de 18 noiembrie, la aniversarea de 160 de ani a Colegiului Național “Ion Luca Caragiale” din 
Ploiești, colegiul absolvit de George Genoiu, unul din cele mai importante colegii poate alături de „Sfântul 
Sava” și de „Lazăr”, domnul profesor știe foarte bine, este atât de important, atât de mare, George Genoiu 
primește un spațiu al acestui colegiu care va purta numele de „Galeria George Genoiu”. Această galerie 
conține următoarele săli: academician Valeriu Cota,  academician Mircea Petrescu, academician Nichita 
Stănescu colegul lui de clasă, academician Grigore Tocilescu, academician Cristian Hera, academician 
Toma Socolescu, academician Lucian Octav Doicescu, academician Geo Bogza. Așadar, George Genoiu 
este în instituții importante așezat cu numele lui, pentru totdeauna. Joi, pe data de 19  decembrie, filmul 
„Moștenirea” va lua diploma de excelență pentru cel mai bun film documentar memorialistic și acolo 
Bacăul este prezentat din plin.  Această gală va fi pe scena Teatrului Evreiesc de Stat, gazdă fiind doamna 
Maia Morgenstern, iar cele mai importante personalități ale culturii vor fi prezente cum ar fi: domnul 
Varujan Vosganian, directorul Muzeului Național al Literaturii “Ioan Cristescu”, președintele Academiei 
de Științe Medicale, Mircea Beuran și multe alte personalități. Aș vrea să închei spunându-vă așa: o țară 
are o instituție fundamentală care este compusă din oamenii și instituțiile de cultură și știință. Aceasta este 
structura unei țări, dar mai are o instituție care nu este instituționalizată: păstrătorii memoriei. Păstrătorii    
memoriei, au căile lor tainice prin care așează tot trecutul mereu în prezent. Ce altceva a fost George 
Călinescu, decât un păstrător al memoriei și un mărturisitor. Ce altceva a fost Nicolae Iorga, decât un 
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păstrător al memoriei și un mărturisitor? Ce altceva au fost stâlpii bisericii “Sfinții Petru și Pavel”, 
luminătorii lumii cum i se spun, decât păstrători ai memoriei celei mai importante credințe ale noastre? 
Dumneavoastră continuați să faceți acest lucru fără să fiți pe statul de plată, pentru că pe prima poziție a 
statului de neplată a unei națiuni sunt păstrătorii memoriei și fără asta, o națiune nu că ar fi minoră, o 
națiune nu ar exista. Vă mulțumesc. 

♣  Dna Carmen Mihalache, director Revista  „Ateneu”:  Domnul Cezar Genoiu este un model de  
devoțiune filială și deși are cu totul și cu totul altă profesie, văd că a moștenit ceva din darul vorbirii de la 
tatăl său, care a fost scriitor și dramaturg. Pentru că este vorba de revista „Ateneu” despre care Radu 
Cârneci spunea că e casa visurilor noastre, am să vă amintesc că orice facere este grea și că revista nu a 
avut un drum lin. Radu Cârneci a avut o mare tenacitate, a fost un luptător extraordinar și atunci când și-a 
propus să facă la Bacău în 1964 Revista „Ateneu”,  care era un fel de dizidență politică și atunci a găsit 
aliați, a mers la Ilie Aurel Calimandri, care era șeful cu propaganda la comitetul județean, care era un 
personaj extraordinar de simpatic  și un om cu un suflet extraordinar. Radu Cârneci trecea peste orice 
ierarhie și și-a propus să ajungă chiar la unul dintre tartorii sistemului de cenzură a acelor vremuri și acolo, 
a vorbit cu secretarul de la propagandă. După ce au avut mai multe rânduri de întâlniri, a pus și problema 
aceasta în discuție. Revista „Ateneu” a dăruit literaturii române mult mai mulți scriitori importanți, 
începând cu Radu Cârneci, poetul Ovidiu Genaru,  George Bălăiță,  Eugen Uricaru cu dramaturgul George 
Genoiu și cu mulți alții. Nu pot să-i amintesc aici pe toți, dar ceea ce vreau eu să vă spun este că, George 
Genoiu l-a urmat pe Radu Cârneci. Este o continuitate de spirit a revistei „Ateneu” într-o vocație de ctitor, 
deci a ctitorit niște acte de cultură. Lui Radu Cârneci îi plăcea să se numească omul cultural. Așa cum a 
amintit și Cezar, lui George Genoiu care era o fire foarte ambițioasă și nu se lăsa ușor până nu-și atingea 
niște scopuri. A făcut pentru revista „Ateneu” niște lucruri importante iar Cezar le-a amintit pe câteva. 
Colocviul criticilor de teatru este foarte important, eu fiind în profesia aceasta de peste 40 de ani și la ora 
actuală, criticii de teatru fiind foarte împărțiți, atunci era o breaslă unită care avea o putere de influență în 
viața culturală și teatrală a țării foarte bună. Premiile revistei „Ateneu”, pentru mulți comentatori, au 
devenit o adevărată instituție. Ele datează din 1984 și noi continuăm să facem acest lucru. Recunosc 
valoarea și este nevoie de acest lucru într-o perioadă în care este o adevărată degringoladă a valorilor și 
cred că, Consiliul Județean face un lucru foarte bun atunci când are proiecte și inițiative de acest gen și 
recunoaște valoarea unor oameni de cultură. Așadar, vocația de ctitor este cea pe care o remarc la George 
Genoiu care este un dramaturg important cu valori etice în opera sa și a prețuit foarte mult, stabilitatea 
familiei, problemele de conștiință, problemele de suflet și a avut portrete extrem de sensibile ale 
personajelor feminine.  

Așadar, i se cuvine din plin acest titlu de “Cetățean de Onoare al județului Bacău” și în încheiere, vă 
     doresc din partea mea și a revistei „Ateneu” care se bucură acum de a avea un editor în Consiliul Județean  
     Bacău, vă doresc să citiți mai des revista „Ateneu” . Vă doresc sărbători fericite și un an mai bun. 
 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36  

de voturi “pentru”. Doamna consilier Năstase Maria-Raluca nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   

13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
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29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   

33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț îi înmânează placheta “Cetățean de onoare al 
Județului Bacău” domnului Cezar-Alexandru Genoiu, fiul domnului George Genoiu. 

 
◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind conferirea titlului de ”Cetățean de Onoare al 
Județului Bacău” domnului Ion Fercu, personalitate marcantă în domeniul cultural-științific și educațional 
băcăuan. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Având în vedere că domnul profesor Fercu Ion 

este prezent în sală îi dau cuvântul și ulterior, altor invitați din spectrul științific și cultural al județului 
nostru. 
 ♣ Dl Fercu Ion, profesor: De mult, într-o frumoasă seară de vară, în celebra piață “Sfântul Petru” se 
plimbau de mână două personaje celebre: papa și rabinul de Buhuși. A doua zi toate ziarele au titrat pe 
prima pagină cu litere mari: cine era personajul acela care aseară se plimba cu rabinul de Buhuși în piața 
“Sfântul Petru”? Vreau să vă spun că vin dintr-o localitate istorică, o localitate care a fost capitală 
europeană chiar a stofelor, a postavului și care astăzi cu o administrație locală mereu cu sufletul lipit de 
interesele buhușenilor, renaște. Dacă ar fi să dau celor câteva vorbe pe care le voi rosti acum un titlu, aș 
spune cam așa: „A venit vremea schimbării rugăciunilor” și dacă aș  pune acestor puține vorbe un motto, 
aș fura ceva din cea mai tradusă lucrare, operă literară din lume - “Micul prinț”. “Micul prinț” care nu se 
adresează numai copiilor ci dimpotrivă și adulților care zice: „Toți oamenii au fost mai întâi copii” (dar 
puțini dintre ei își mai aduc aminte). Mă voi ține de acest text pentru celeritate, pentru a face economie de 
timp.  
 De mult, într-o iarnă mi-am trimis copilăria, să se dea cu sania. Nu s-a mai întors. De atunci, în nopți 
de decembrie, pun un în felinar în zăpadă, doar, doar, va găsi calea înapoi.  
 Am încercat să vorbesc despre copilul din dumneavoastră,  despre copilul din noi Aș vrea să vorbesc 
și despre copiii dumneavoastră, despre copiii fiicelor și fiilor dumneavoastră, despre copiii țării, despre 
copiii lumii. Dacă m-ar împuternici cineva să (re)desenez stema țării mele, aș încadra între hotarele ei 
sfinte chipul unui copil căutător de fericire și v-aș ruga pe dumneavoastră consilierii județeni, să-l ajutați 
pe acest copil, să găsească fericirea.  
 Dacă mi-ar fi în putere, v-aș mai ruga, ca atunci când decideți/votați ceva, să vă gândiți  dacă voința 
dumneavoastră este și căutătoare de fericire, pentru copil. 
      Dacă aș fi solicitat să particip la elaborarea platformei electorale a unui partid, a unui independent, aș 
trimite în pagină, cu sinceritate, doar atât: chipul unui copil îmbrățișat cu dragoste de toate onorurile lumii. 
Dacă m-ați întreba ce ar trebui să faceți atunci când deciziile dumneavoastră stau uneori în mare cumpănă, 
v-aș răspunde cu vorbele  unui mare prieten al meu, Dostoievski: “Adultul nu știe că, până și în chestiunea 
cea mai dificilă, copilul îi poate da un sfat util”. 
 V-aș ruga să faceți tot ce puteți, pentru a asigura securitatea fizică, morală, intelectuală, emoțională a 
copiilor. Faceți tot ce puteți pentru a oferi școlilor noastre un statut de paradis terestru. Faceți toți ce vă stă 
în putință, vă rog, ca prin școli, pe lângă profesorii eminenți, să nu mai aibă loc profesorii birocrați, 
plimbăreți de catalog între cancelarie și clasă, care doar mimează discursul didactic.  
 De aceea, cum spuneam la început, v-aș ruga să vă revizuiți textul rugăciunilor dumneavoastră de 
seară, de noapte, de dimineață și să includeți în aceste rugăciuni și cuvântul copil.  
 Ca jurnalist și scriitor, am tras în politicieni nediscriminatoriu din toate pozițiile cu tot armamentul 
democratic din dotare. Unii primari au părăsit fotoliul ajutați de dezvăluirile mele. Pentru atitudinea mea, 
câțiva aleși m-au pedepsit voalat sau la vedere. Un lider național de partid m-a ținut multă vreme  pe prima 
pagină a ziarului său, criticându-mă, punându-mă la zid. S-au regăsit unii în editorialele mele, în romanele 
mele, în zisele mele și m-au chemat fără succes în instanță. Iată de ce, cu atât mai mult prețuiesc atitudinea 
dumneavoastră de astăzi față de mine.  
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 Cato cel Bătrân și înțelept, spunea: „Mai degrabă prefer ca oamenii să întrebe de ce nu am o statuie, 
decât să se întrebe de ce am una”. Nefiind curtat de înțelepciunea bravului om de stat și filozof roman, n- 
am întreprins nimic, pentru a sabota demersurile acordării acestui titlu. Drept care, toți cei care se vor 
întreba ce-i cu statuia asta, se vor bucura de prețuirea mea. 
  Mulțumesc în final părinților mei, familiei mele, foștilor elevi, prietenilor jurnaliști, scriitori, 
profesori și bibliotecari, prietenilor din toate zările profesiilor, inițiatorilor acestui proiect, dar și 
neprietenilor mei în mod special, care m-au ținut mereu într-o stare de binefăcătoare alertă. 
  Închei mulțumindu-vă din nou și rugându-vă încă o dată: nu uitați nicio clipă de copii! Sper că într-o 
bună zi, copiii vor deveni “Cetățeni de Onoare ai Sufletului Tuturor”. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Eu trebuie să-mi pun o întrebare: cum ar fi 
arătat oare învățământul din România, dacă domnul profesor Ion Fercu ar fi fost măcar cinci ani ministru al 
educației. Cu totul și cu totul altfel cred. De aceea le mulțumesc reprezentanților orașului Buhuși, 
domnului primar Vasile Zaharia aici de față, dar și președintelui Uniunii Scriitorilor din România - Filiala 
Bacău, domnului Dumitru Brăneanu, pentru propunerea de a iniția acest proiect de hotărâre în urma căruia 
domnul profesor Ion Fercu să devină “Cetățean de Onoare al Județului Bacău”. 
 ♣ Dl Dumitru Brăneanu, președinte, Uniunea Scriitorilor din România - Filiala Bacău: Iată că mă 
simt și eu din nou consilier după ce n-am mai fost vreo patru ani. În primul rând, voiam să vă doresc 
succes doamna președinte în nobila și greaua misiune pe care o aveți de a pune în practică și a realiza 
programe și proiecte pentru dezvoltarea comunității județului Bacău. Nu-i un lucru ușor, știu ce înseamnă 
asta, dar Dumnezeu să vă întărească și să vă dea puterea de a duce la capăt ceea ce v-ați propus atunci când 
ați candidat. De asemenea, și dumneavoastră, consilierii județeni care ați trecut pragul electoral, vă doresc 
succes în această nobilă activitate de a reprezenta pe cetățenii județului în drumul spre mai bine, spre 
dezvoltare, spre o viață mai bună.  
 Revenind la domnul profesor Ion Fercu unul din cei 100 și ceva de membri pe care filiala noastră i-a 
avut de-a lungul timpului, vezi unul din cei mai valoroși scriitori pe care îi avem. Nu o să vorbesc de 
profesori, ca profesor a vorbit până acum și nici de copilul Fercu. O să vorbesc doar de scriitorul Ion Fercu, 
poetul, prozatorul, eseistul, publicistul. Este un om cu mult talent polivalent care a reușit și care reușește să 
marcheze o epocă din dezvoltarea culturală a județului Bacău și nu numai. 
  A debutat ca poet încă de mult cu “Iadul de paradă”  apoi a venit cu „Agonia umanului”, „Amanții      
absolutului” și „Prizonierii prizonierului” și altele. Una din cărțile pe care eu aș recomanda să o citiți, este 
“De aș fi fost Dumnezeu” o carte despre modul de adaptare a unui preot militar revenit din Afganistan și 
încercarea lui de a se readapta în mediul din care a plecat, o carte excepțională.  Asta dovedește că domnul 
Fercu este un scriitor de excepție, un talent autentic și este unul din cei șase membri pe care îi are filiala și  
care au fost premiați de Academia Română.  
 Eu mă bucur că și noi cei din filială, suntem contemporani cu un astfel de talent cum este domnul 
profesor Fercu și nu o spun eu. Iată ce frumos o spune unul din marii profesori universitari și critici literari 
despre domnul Fercu. “Este înzestrat cu talent și cu mare putere de muncă asupra verbului cu informație 
cărturărească pe măsură”. Ion Fercu face parte din primele rânduri ale scriitorilor de azi. Este vorba de 
profesorul universitar Ion Rotaru, mare critic literar și recunoscut la fel ca valoare pe plan național. Deci 
acesta este Ion Fercu pe care mă bucur că am putut să-l promovăm și sper că dumneavoastră susțineți acest 
proiect, de a deveni cetățean de onoare pentru că merită din plin. Profesorul Ion Fercu a fost motorul, 
principalul factor care a realizat Monografia orașului Buhuși. Vă mulțumesc și vă doresc succes în 
continuare și sărbători fericite! 
 ♣ Dl Vasile Zaharia, primarul orașului Buhuși: Despre activitatea publicistică a domnului Ion Fercu 
s-a scris și sunt convins că se va mai scrie mult de acum înainte și ați putut să vă dați seama din cuvântul 
dumnealui cât este de implicat în viața reală a localității, a județului și a țării. Au fost aici emise câteva idei 
pe care noi politicienii ar trebui să ținem seama de ele și mai ales să încercăm să le punem în practică. 
  Este dovada faptului că, dumnealui în cei peste 50 de ani de activitate didactică, a dat tot ce s-a putut 
pentru că, de pe mâna dumnealui și a colectivului de cadre didactice pe care l-a condus atât la Liceul “Ion 
Borcea” și apoi la Școala „Mihai Eminescu”, s-a străduit să scoată copii buni și să știți că de la Buhuși 
pleacă în fiecare an și au plecat în fiecare an o mulțime de copii buni. Acest lucru datorându-se și cadrelor 
didactice de acolo. 
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  Așa cum ați putut să vă dați seama, domnul profesor Fercu este un om foarte viu, foarte implicat și 
am să susțin ceea ce a spus. Știe să tragă în toate, din toate direcțiile, în politicieni. N-am fost iertat deloc 
de dumnealui, dar mă simt onorat pentru că, gloanțele pe care le trimite politicienilor sunt cu bună intenție.    
Niciodată nu a vrut nimic pentru dumnealui. Nici nu știu de unde are atâtea informații, află ce se întâmplă 
în oraș câteodată înaintea mea și mă sună imediat. Asta înseamnă că este foarte implicat în viața orașului, 
că îi pasă de ceea ce se întâmplă în viața orașului și lucrul acesta îl dovedește prin multe articole pe care le- 
a scris și eu sper să mai scrie în continuare.  
   Îi mulțumesc domnului profesor Ion Fercu pentru că, a tras în mine din toate direcțiile, m-a ținut treaz 
dar vreau să vă spun că, am ținut cont de sugestiile dumnealui și de toate sfaturile dumnealui. Nu de sfaturi 
politice ci de sfaturi administrative pentru că, în cei 50 de ani cât a lucrat în învățământ și a fost director, a 
căpătat o experiență administrativă foarte importantă, iar obiectivele de la Liceul “Ion Borcea” și de la 
Școala „Mihai Eminescu”, vin să întărească acest lucru. Doamnelor și domnilor consilieri, eu sper ca  
astăzi să votați acest proiect de hotărâre care face cinste orașului Buhuși și județului Bacău. 
  Nu în fiecare an și poate nu tot timpul, se nasc asemenea oameni valoroși ca domnul profesor Ion 
Fercu. Vă mulțumesc domnule profesor Fercu că existați și vă rog să nu mă slăbiți din săgețile 
dumneavoastră. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Într-adevăr, la Buhuși funcționează un 
exemplu de bune practici în sensul în care comunitatea din Buhuși își omagiază personalitățile marcante 
atâta timp cât sunt încă în viață și am putea aici da niște exemple: profesorul doctor Eduard Apetrei, 
doamna regizor Elisabeta Bostan. Sunt oameni care au primit distincții deosebite la nivelul comunității din 
Buhuși și denumirea Spitalului orășenesc sau denumirea Casei de Cultură dacă vine vorba despre cele două 
personalități. De asemenea, domnul profesor Ion Fercu se alătură astăzi comunității din Buhuși și îl 
felicităm pentru că, acordă recunoașterea și aprecierea cuvenită acestor personalități în timpul vieții 
acestora.  
 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Se supune la vot modalitatea de vot direct, 
deschis, cu privire la decernarea acestui titlu de ”Cetățean de Onoare al Județului Bacău”, am înțeles că 
există o hotărâre mai veche de dinaintea adoptării noului Cod Administrativ, din 2017, de aceea am ținut să 
supun la vot această modalitate de vot.  
  
 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

              Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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♣ Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț îi înmânează placheta “Cetățean de Onoare 
al Județului Bacău” domnului profesor Ion Fercu. 
 

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind alegerea vicepreședinților Consiliului Județean 
Bacău. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vă rog să-mi dați voie să-mi asum echipa cu 

care îmi doresc să lucrez în mandatul 2024 – 2028. Prin urmare, în mandatul următor, dați-mi voie să 
lucrez cu domnul consilier Isvoran Vasile și cu domnul consilier Margină Gelu. Sunt reprezentanți a două 
zone distincte din județul Bacău. Domnul consilier Isvoran Vasile reprezintă zona de Sud-Est, are  multe 
mandate de consilier județean și are o activitate impresionantă pe zona de Est. A reprezentat în consiliul 
județean acele zone care, din punct de vedere economic, nu sunt foarte bine înzestrate. Noi ne-am asumat,  
de la început de mandat, reducerea unor disparități din punct de vedere economic între vestul și estul 
județului.  

Domnul consilier Margină Gelu reprezintă o altă formațiune politică, dar și zona de vest, zona 
Moinești, Comănești, Dărmănești. Trebuie să asigurăm echilibrul și din acest punct de vedere. De altfel, 
cele două propuneri asigură atât un echilibru zonal cum vă spuneam, sunt reprezentanți a două zone 
diferite din județul Bacău, dar și un echilibru politic. Domnul consilier Isvoran Vasile reprezintă 
organizația PSD, iar domnul consilier Margină Gelu reprezintă organizația politică AUR. 

Acestea sunt cele două propuneri pe care eu îmi doresc, ca prin votul dumneavoastră, să le validați. 
Îmi doresc să fac echipă cu cei doi consilieri județeni și cred eu că experiența politică și administrativă a 
celor doi domni consilieri nu vor lăsa lucrurile să se întâmple la voia întâmplării aici, la Consiliul 
Județean. Voi avea un suport real din partea dumnealor în mandatul 2024 – 2028. Dacă mai sunt și alte 
propuneri? Am propus pe domnul vicepreședinte I pe domnul consilier Isvoran Vasile, iar pentru cea de-a 
doua funcție de vicepreședinte, pe domnul consilier Margină Gelu. 
 ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte eu aș vrea să vă anunț că, Partidul 
Național Liberal nu va participa la acest vot pentru că nu vrem să avem nimic de a face cu această 
înțelegere. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Nu știu la ce vă referiți când faceți trimitere la 
o înțelegere. Eu știu că s-a făcut echipă între PNL și AUR la Iași, la Roman și la Comănești. Nu știu care 
dintre propuneri vă deranjează. Cea de la PSD sau cea de la AUR? Vreți să detaliați? 
 ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Prin decizia dumneavoastră pe care ați anunțat-o, 
astăzi funcționează în consiliul județean o alianță între PSD și AUR. Este o înțelegere între AUR și PSD. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Exact aceeași alianță care funcționează și la 
Comănești, entitate administrativă condusă de un primar PNL respectiv domnul primar Miron, unde știm 
foarte bine, avem un viceprimar AUR și exemplele pot continua. Nu este vorba de o înțelegere, este vorba 
despre faptul că, în mandatul 2024-2028 trebuie să colaborăm și să construim pentru județul Bacău 
împreună: noi PSD, dumneavoastră PNL, AUR, PMP, USR  ș.a.m.d.  Ne puteam asuma noi, PSD, două 
funcții de vicepreședinte, dar în istoria recentă a Consiliului Județean Bacău, Partidul Social Democrat a 
cedat una dintre funcții altor formațiuni politice, ceea ce facem și astăzi.  
 ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Partidul Național Liberal a luat la aceste alegeri, în 
județul Bacău, peste 70.000 de voturi și avem un procent de aproape 30%, acesta este și motivul pentru 
care am fi considerat normal și firesc să facem parte din această administrare a județului însă, 
dumneavoastră ați decis să faceți așa. Este decizia pe care dumneavoastră ați luat-o. Este o înțelegere pe 
care ati făcut-o și despre asta vorbim. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: V-am dat cuvântul să faceți propuneri. PNL 
are propuneri pentru funcția de vicepreședinte? 
 ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Așa cum am afirmat, PNL nu va participa la acest vot 
și nu are niciun fel de propunere. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: PNL nu are propuneri? 
 ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Exact! 
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 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Bine. Am înțeles. Drep urmare, atâta timp cât 
nu aveți propuneri, nu puteți emite pretenții. 
 ♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Nu știm despre ce înțelegeri vorbește domnul consilier Miroșeanu, 
dar aș vrea să-l întreb pe domnul consilier Miroșeanu un singur lucru: dacă cunoaște numele de Raffaello 
Fito? Probabil nu. Vă spun eu că este un vicepreședinte executiv al comisiei europene, care este din partea 
ICR și care este susținut pe această funcție de PPE. Vă mulțumesc și vă las să vă gândiți la problema asta! 
 ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Lucrurile sunt foarte simple. În județul Bacău, PSD  a 
făcut înțelegere cu AUR! Despre asta discutăm, restul ce s-a întâmplat în Parlamentul European, la Iași 
sau mai știu eu unde, sunt alte discuții. Asta înțeleg că vă asumați astăzi. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier Miroșeanu, eu nu am 
înțeles despre ce vorbiți. Cred că ar trebui să fiți mai explicit. Sunteți colegii noștri! Cei de la AUR, PMP, 
USR sunt colegii noștri. Nu știu despre ce înțelegeri vorbiți. 
 ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Din partea alianței noastre, nu avem propuneri. Pe de altă parte, de 
când se face politică, așa se face, cu înțelegeri între partide și astăzi ei s-au înțeles. Eu zic că trebuie luat 
ca atare și să trecem peste acest episod și să-i punem la treabă pe cei care i-ați propus. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă nu mai sunt propuneri, vă rog să tipăriți 
două buletine distincte, unul pentru domnul consilier Isvoran Vasile și unul pentru domnul consilier 
Margină Gelu! Cât timp se tipăresc buletinele de vot, vă rog să luați act de faptul că, pe fiecare buletin de 
vot veți avea o singură propunere, iar votul dumneavoastră așa cum precizează Regulamentul de 
organizare și funcționare al consiliului județean, trebuie exprimat prin opțiunea „DA”. Veți avea o notă 
distinctă pe fiecare buletin de vot din cele două. Nu se pune opțiunea “X”, pentru că există o prevedere în 
acest sens. Prin urmare, vă rog să precizați mențiunea “DA” în dreptul candidatului agreat! Poate exista 
doar un singur candidat agreat. Dacă nu îl agreați, nu veți face mențiunea “DA” pe buletinul de vot și 
atunci buletinul de vot fără mențiunea “DA”, este vot împotrivă. Nu am întrebat pe cei doi candidați  dacă 
acceptă propunerea. 
 ♣ Dl Margină Gelu, consilier: Accept doamna președinte și vă rog să-mi dați cuvântul după ce se 
votează, ca să-i explic domnului consilier Miroșeanu ce înseamnă democrația. Când o majoritate hotărăște 
prin vot în legătură cu un anumit aspect, înseamnă democrație domnule Miroșeanu și Partidul Național 
Liberal se dă de toți pereții la Bruxelles că apără democrația în România. Învățați și dumneavoastră, vă 
rog! 
  ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Nu domnule Margină, nu am contestat niciodată 
lucrul acesta, eu doar am exprimat poziția Partidului Național Liberal! Aștept și eu rezultatul votului ca să 
mai discutăm pe tema asta. 
 ♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: Mulțumesc doamna președinte pentru nominalizare și o să discutăm  
după vot. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vreau să supun la vot și manifestarea 
succesivă pe două buletine de vot distincte, a votului pentru cele două funcții de vicepreședinte.  
 

 Se supune la vot exercitarea simultană pe buletinele de vot distincte, pentru alegerea celor doi 
vicepreședinți ai Consiliului Județean Bacău în mandatul 2024 – 2028 și se aprobă cu 34 de voturi 
„pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela, doamna consilier Năstase Maria-Raluca și domnul 
consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   

10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
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24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   

31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

Se supune la vot proiectul de hotărâre privind alegerea vicepreședinților Consiliului Județean 
Bacău. 

Se votează. Votul este secret. 
Rezultatul votului este prezentat de domnul consilier Cucerescu Ion - președintele comisiei de 

numărare a voturilor. 
♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: În urma numărării buletinelor de vot, comisia a constatat 

următoarele: 
Domnul consilier Isvoran Vasile a obținut 24 de voturi “pentru”. 
Domnul consilier Margină Gelu, a obținut 24 de voturi “pentru”. 
Nu au fost voturi „împotrivă” și nici voturi „nule”. 
Doamnele/domnii consilieri PNL nu au votat la acest proiect de hotărâre. 
Doamna consilier Drăghice Geta-Daniela (USR) nu a votat (participă online la ședință) 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Constat că domnul Miroșeanu Liviu-

Alexandru și domnul consilier Pîslaru Marius nu au semnat procesul verbal de numărare a voturilor? Ați 
constatat vreo nelegalitate?  

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Nu! Dar am vrut să nu există niciun fel de confuzie. 
Nu am participat la vot, nu am semnat nici procesul verbal de numărarea a voturilor. Mulțumesc. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Sunteți membri ai comisiei de numărare a 
voturilor și ați participat la procesul de numărare al voturilor. Sunt obiecții cu privire la procesul de 
numărare a voturilor? Vreau să mă lămuriți. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte întrucât nu am participat la vot, 
nu am semnat nici procesul verbal de numărare a voturilor, pentru că nu vrem să avem de a face cu 
această chestiune. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Aveți calitatea de membru al comisiei de 
numărare a voturilor, ați fost investit de către consilierii județeni cu această calitate, prin urmare trebuia 
să vă exercitați obligația de membru al comisiei de numărare a voturilor! 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Semnătura este un act unilateral iar dumneavoastră 
nu puteți să ne impuneți dacă să semnăm sau nu! 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier Miroșeanu, aveți 30 de ani 
vechime în politica băcăuană și nu numai. Am senzația că nu ați înțeles nimic din ceea ne-au arătat 
alegătorii sau din ceea ce au încercat să ne arate alegătorii pe 24 noiembrie! V-am rugat la început de 
mandat să nu alergăm după popularitate în acest mandat și să fim responsabili. A nu semna acest proces 
verbal este clar o lipsă de responsabilitate din partea dumneavoastră! 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Dacă ar fi să descriu într-un singur cuvânt ce s-a 
întâmplat astăzi în Consiliul Județean, acest cuvânt este indignare și asta nu pentru faptul că Partidului 
Național Liberal i s-a făcut o nedreptate ci pentru faptul că PSD nici în al doisprezecelea ceas nu 
înțelege că s-au încălcat niște principii. Am primit un vot negativ în această toamnă, tocmai pentru că în 
decursul timpului s-au încălcat astfel de principii. Am fi dorit ca la acest vot, aceste lucruri să nu se 
întâmple. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Nu ați învățat nimic pe data de 24 noiembrie 
și nici pe 1 Decembrie când Partidul Național Liberal s-a situat așa cum s-a situat în județul Bacău! Și 
dacă tot veni vorba de indignare, oare de câtă indignare dau dovadă cetățenii județului Bacău, când se 
gândesc la acel cort gonflabil de 3 milioane de euro amplasat în municipiul Bacău pe mandatul 
dumneavoastră care nu a fost folosit nici măcar o zi? 
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♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte, haideți să ne uităm la ce se 
întâmplă la nivel național când partidele pro europene, se adună ca să găsească căi de comunicare și 
colaborare. Uitați ce se întâmplă în Bacău, aduceți AUR la guvernarea locală! 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Folosiți cuvinte mari, pentru niște proceduri 
administrative care și-au urmat cursul firesc și dacă tot vine vorba despre democrație, haideți să 
respectăm principiile democrației și dumneavoastră ați avut o obligație cu care ați fost investit de către 
noi toți. Sunteți membru în comisia de numărare a voturilor și nu vă respectați obligația! 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: PSD și cadidatul PSD de la alegerile locale doamna 
președinte, constatăm că acea înțelegere nu a fost respectată. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Procesul verbal este legal întocmit, pentru că 
a fost semnat de majoritatea membrilor din comisia de numărare a voturilor, dar nerealizarea sarcinilor 
dumneavoastră reprezintă o dovadă a faptului că dumneavoastră nu sunteți responsabil. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Partidul Social Democrat și-a vândut astăzi onoarea 
la AUR! 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Nimic nu a știut PNL decât să formeze tot 
felul de alianțe împotriva PSD în ultimii 20 de ani în județul Bacău, în rest altceva nu ați făcut decât 
alianțe împotriva PSD, prin altceva nu s-a remarcat PNL. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Începând de astăzi, PNL va intra în opoziție, vom 
susține toate proiectele care sunt benefice pentru locuitorii județului  Bacău. Vom analiza cu foarte mare 
atenție acele chestiuni care din punctul nostru de vedere nu respectă interesele cetățenilor județului 
Bacău.  

 ♣ Dl Munteanu Petru, consilier: Din punctul meu de vedere este inacceptabilă atitudinea pe care 
colegii mei de la PNL o au. Ei știu foarte bine că a fost un vot democratic și AUR a ajuns în Consiliul 
Local sau în Consiliul Județean și în Parlamentul României prin votul unei părți a electoratului. Modul 
în care ne desconsideră cei de la PNL nu-i onorează absolut deloc și să nu uităm că poate cei de la PSD 
s-au săturat de lungul șir de trădări din partea PNL. Nu uitați că ați avut un scor absolut dezastruos 
înainte de alegerile locale unde stăteați undeva la 12-13%  și v-ați trezit dintr-o dată cu 27% neștiind 
care este motivul. Poate faptul că fratele mai mare PSD pe care așa îl considerați atunci și erați foarte 
prietenoși, v-a ajutat într-un mod pe care dumneavoastră nu v-ați fi așteptat și dacă ați avut un scor bun, 
probabil că li se datorează și lor?!  

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Domnule consilier Munteanu, vreau să vă reamintesc 
faptul că, la alegerile locale în județul Bacău, PNL a candidat separat și am obținut așa cum v-am mai 
spus, peste 70 de mii de voturi. Cred că sunteți într-o eroare și haideți să vă corectez. 

♣ Dl Munteanu Petru, consilier: Cred că dumneavoastră sunteți într-o eroare prin modul în care 
abordați problema și faptul că, considerați că noi, colegii dumneavoastră de aici, nu avem meritul sau 
dreptul de a avea un vicepreședinte. Vă considerați mai îndreptățiți decât noi să dețineți acest post. Nu 
este în ordine să aveți o asemenea atitudine. Atitudinea corectă este un vot democratic, asta este, așa s-a 
întâmplat. Există tot felul de înțelegeri așa cum le-ați numit dumneavoastră, asta este situația, acceptați-
o. Aveți onoarea de a merge mai departe și nu cred că este cazul să vă înjosiți încontinuare printr-un 
comportament de mâna a doua! 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Dar nu se înjosește nimeni domnule Munteanu și 
veau să vă atrag atenția asupra faptului că, vom respecta acest vot pentru că este un vot democratic, dar 
am vrut să se știe că a existat o înțelegere cu Partidul Social Democrat, punctuală, pe anumite chestiuni. 
Lucru care nu s-a întâmplat, este o încălcare a unor înțelegeri, o lipsă de onoare din partea Partidului 
Social Democrat și asta am vrut să punem pe masa. Înțelegerea pe care o aveți dumneavoastră cu PSD 
este problema dumneavoastră, bineînțeles că, în continuare veți asigura conducerea la nivelul consiliului 
județean împreună cu PSD și repet, vom trece în opoziție și ne vom asigura că proiectele pentru cetățenii 
județului Bacău vor fi votate atâta timp cât sunt corecte.  

♣ Dl Munteanu Petru, consilier: Pe mine m-a deranjat atitudinea dumneavoastră față de Partidul 
AUR, ceea ce nu mi s-a părut absolut deloc colegială și nici democratică. Acceptați, asta este situația și 
nu trebuie să ne tratați ca pe niște colegi de mâna a doua. Știți prea bine, ne cunoaștem de atâta timp, 
suntem în politică de mulți ani și cred că și partidul nostru este reprezentat foarte bine la nivelul 
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județului. Nu suntem chiar de aici de colo și eu zic că în spatele fiecăruia dintre noi există o activitate nu 
doar politică ci și una administrativă sau de altă natură! 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Eu nu contest ……. 
Discuții în contradictoriu. 
♣ Dl Munteanu Petru, consilier: Solicităm un pic din partea dumneavoastră, respectul care ni se 

cuvine. Noi vă respectăm și vă rugăm ca să ne respectați și dumneavoastră! 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vă rog să ne readucem aminte că suntem în 

Consiliul Județean Bacău și nu în Consiliul Municipiului Bacău și vă rog să nu mai intervenim atunci 
când are cuvântul un anumit consilier județean. Nu înțeleg, domnule consilier Miroșeanu, la ce tip de 
dovadă și lipsă de onoare faceți trimitere, când ați avut posibilitatea să faceți propuneri și nu ați făcut?! 
Ați avut posibilitatea, dumneavoastră ca formațiune politică, ca grup politic si dumneavoastră ca și 
consilier județean. Ați avut posibilitatea să faceți propuneri și nu ați făcut propuneri. Repet, nu suntem în 
Consiliul Local al Municipal Bacău și văd că și acolo s-au mai îmbunătățit lucrurile. Despre lipsă de 
onoare ar trebui să ne aducem aminte de ultima zi a campaniei electorale de la alegerile locale când știm 
foarte bine în ce format s-a poziționat organizația dumneavoastră politică în raport cu acel candidat 
comun al nostru, la Municipiul Bacău!  

♣ Dna Coșa Maricica-Luminița, consilier: Am asistat la  luările de cuvânt ale colegilor mei, dar aș 
vrea să fac un apel, să nu uităm cu toții că un președinte ales în funcție, este un președinte ales în funcție 
și așa cum ați specificat la început, Codul administrativ vă dă dumneavoastră dreptul și vorbesc din 
prisma activității mele administrative pe care am avut-o de-a lungul anilor, să vă propuneți echipa cu 
care dumneavoastră puteți lucre cel mai bine. De asemenea, a fost un vot democratic, cu toții ne-am dat 
votul astăzi și vreau să urez mult succes noii echipe. Mai am un singur amendament – să nu uităm cu 
toții, că astăzi a fost respectat codul administrativ, că dumneavoastră v-ați propus echipa iar eu vă urez 
spor la treabă și cât mai multe proiecte benefice, pentru cetățenii județului Bacău, pentru că, până la 
urmă, de aceea suntem cu toții aici pe aceste scaune. Vă mulțumesc și vă urez mult success!  

 ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Am auzit cuvinte frumoase aici. Respect, onoare, dar eu cred că, 
chiar asta ar trebui să facem. Mergând mai departe astăzi, eu zic că, așa cum sunt funcțiile și dacă vă 
uitați la funcțiile de vicepreședinte, sunt funcții executive. Deci, noi astăzi am ales niște executivi, 
alegând niște executivi mă gândesc că ar trebui să dăm deoparte elementul politic, pentru că ei ne 
reprezintă pe noi și pe cetățenii județului. Nu o să reprezinte domnul consilier Gelu Margină Partidul 
AUR și nici domnul Isvoran Vasile PSD, ci o să reprezinte cetățenii județului Bacău! Referitor la cum a 
fost votul, dintotdeauna am spus-o și mai spun odată: asta este politica, astea sunt negocierile. 
Negocierile au fost foarte clare. Nu se putea altfel. Mai rău a fost data trecută când au fost niște 
neînțelegeri și ne-am trezit  cu cineva  care a stat patru ani și nici nu știe de ce a stat acolo! Referitor la 
PNL, i-am spus domnului consilier Miroșeanu și o spun și aici, că negocierea dacă ar fi fost făcută între 
PSD și PNL, astăzi nu mai aveați atitudinea asta. 

♣ Dl Munteanu Petru, consilier: Vreau să fac o mică paranteză. Suntem un partid mai mic, dar 
domnul consilier Vreme a uitat ce s-a întâmplat la alegerile parlamentare, suntem totuși un partid mai 
mare. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Îi invit pe domnii vicepreședinți în prezidiu și 
îi dau cuvântul domnului vicepreședinte Margină Gelu. 

♣ Dl Margină Gelu, vicepreședinte: Stimați colegi, în primul rând aș vrea să mulțumesc doamnei 
președinte pentru că și-a asumat această echipă managerială la nivelul județului Bacău și pentru faptul că 
m-a cooptat și pe mine în această echipă managerială! Mulțumesc cetățenilor județului Bacău (și poate 
aude și domnul consilier Miroșeanu) care ne-au acordat numărul de voturi pentru care suntem toți aici în 
această sală și ne-au dat posibilitatea să-i reprezentăm la un nivel atât de înalt! Legea a dat posibilitatea, 
fiecăruia dintre noi, să candidăm la funcția de președinte al Consiliului Județean Bacău, printre care am 
candidat și eu, dar cetățenii județului Bacău, au spus așa: președintele Consiliul Județean Bacău trebuie 
să fie doamna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț și atunci tot legea i-a dat posibilitatea să-și aleagă echipa 
managerială. Stimați colegi liberali, trebuie să învățați și dumneavoastră ce înseamnă democrația și nu 
uitați că Partidul AUR pe care dumneavoastră îl considerați un partid mic, v-a bătut măr la alegerile 
generale. Deci cetățenii acestei țări au spus așa: pe locul 2 se situează AUR, iar PNL mai la coada 
clasamentului pentru că, nu ați satisfăcut doleanțele cetățenilor. La fel și în județul Bacău, cetățenii au 



 

21 
 

fost nemulțumiți de dumneavoastră pentru că, nu le-ați crescut nivelul de trai atâta timp cât ați fost la 
guvernarea locală, la Prefectură, la Primărie domnule Miroșeanu când ați fost dumneavoastră și iată că 
nu v-au acordat votul cetățenii! Eu vă asigur de buna mea credință și de faptul că, la baza activității mele 
vor sta cel puțin cinci elemente și acestea vor fi: profesionalismul, cooperarea, empatia, respectul și nu 
în ultimul rând legalitatea. Eu știu că fiecare dintre noi, în vară am candidat pe o anumită platformă 
politică însă, să nu uităm fiecare dintre noi că, la baza tuturor acestor platforme a stat cetățeanul 
județului Bacău iar noi ne-am dus la televizor și peste tot și le-am spus că  vom ridica nivelul de trai al 
acestora. Mi-aș dori să lăsăm deoparte toate animozitățile, și toți care suntem în această sală, de mâine să 
trecem la treabă pe o singură platformă pe care să scrie, cetățeanul județului Bacău! Cetățeanul Județului 
Bacău nu cere imposibilul, cere infrastructură rutieră și pietonală, alimentare cu gaze naturale, 
alimentare cu apă, siguranță publică, siguranță în școli, pe stradă, în familie, în locuință, siguranță 
financiară, economică. Asta trebuie să facem noi și am toată convingerea că, în 2028, când cetățenii ne 
vor evalua, pe fiecare în parte dintre noi, și vor pune ștampila, se vor gândi dacă noi le-am satisfăcut 
doleanțele, dacă ne-am ținut de cuvânt pentru ceea ce le-am promis. Faptul că, dragii mei colegi liberali, 
pe care majoritatea îi cunosc, au refuzat să participe la vot, au întors spatele celor peste 70.000 de 
cetățeni care au votat. Nu ne-au deranjat pe noi pentru că, noi printr-un act democratic am hotărât cu 
privire la un aspect și vă rog să luați la cunoștință că votul este de două treimi. Deci este majoritate 
calificată. Mulțumesc tuturor colegilor care m-au votat și m-au investit cu încrederea lor și vă rog pe toți, 
haideți să facem echipă în jurul președintelui consiliului județean Bacău și să contribuim cu toții la 
creșterea confortului populației și la ridicarea nivelului de trai al acestora! Mulțumesc personalului de 
specialitate care ne creează tot confortul nostru pentru a desfășura ședințele în bune condiții. Fiindcă ne 
aflăm în preajma sărbătorilor de iarnă, vă rog să-mi permiteți să vă urez la mulți ani dumneavoastră și 
familiilor dumneavoastră, să aveți sărbători binecuvântate cu pace, liniște și belșug pe masa 
dumneavoastră!  

♣ Dl Isvoran Vasile, vicepreședinte: Stimați colegi consilieri județeni și stimați colegi din aparatul 
de specialitate al consiliului județean Bacău, astăzi este o zi importantă atât pentru mine cât și pentru 
echipa din care voi face parte. Mulțumesc doamnei președinte pentru propunerea de a îndeplini funcția 
de vicepreședinte al consiliului județean în mandatul 2024 – 2028 și în același timp, țin să mulțumesc 
echipei PSD care m-a nominalizat pentru această funcție și tuturor colegilor, oriunde s-ar afla ei, în 
județul Bacău și nu în ultimul rând, domnului președinte Dragoș Benea pe care l-am avut ca partener de-
a lungul timpului de când am intrat în echipa PSD, o echipă care mi-a respectat punctul de vedere și a 
promovat proiectele care s-au realizat pe Valea Zeletinului. De asemenea, această zi are o încărcătură 
deosebită și prin faptul că, la începutul ședinței, Corul Protoieriei Sascut ne-a onorat cu prezența 
dumnealor și ne-au încântat cu colinde. Vreau să vă mai spun că voi reprezenta cu credință și 
responsabilitate cetățenii județului Bacău atât de pe Valea Zeletinului de unde provin eu, cât și de pe 
Valea Siretului și din întreg județul Bacău. În final, vreau să mulțumesc și familiei mele care m-a 
susținut în toată activitatea mea pe care am desfășurat-o!  
 

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 
de servitute asupra terenului în suprafață de 161 m.p din zona drumului județean DJ 117, situat în 
localitatea Berzunți, comuna Berzunți din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în 
favoarea SC Delgaz Grid S.A. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu   

34 de voturi ”pentru”.  
    Doamna consilier Cristea Tina-Oana, domnul consilier Melinte Ion și domnul consilier Vreme 
Valerian au părăsit sala de ședințe. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   

3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana - - - 
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
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9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   

24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

     ◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 
de servitute asupra terenului în suprafață de 153,5 m.p. din zona drumului județean DJ 252B, situat în 
localitatea Pâncești, comuna Pâncești, din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în 
favoarea SC Delgaz Grid S.A. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu   

34 de voturi ”pentru”.  
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana - - - 
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 
de servitute asupra terenului în suprafață de 110 m.p. din zona drumului DJ 119, situat în localitatea Sărata, 
comuna Sărata din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea S.C Delgaz Grid 
S.A. 
 

      Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de 
voturi “pentru”.  
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   

4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana - - - 
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
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12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   

25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 
de servitute asupra terenului în suprafață de 171 mp din zona drumului 207G, str.Alexandru Ioan Cuza, 
comuna Letea Veche, județul Bacău. 

 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 34 de 

voturi “pentru”.  Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul. Doamna consilier Cristea 
Tina-Oana a revenit în sala de ședințe și participă la vot. 

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

             ◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 
de servitute asupra terenului în suprafață de 553 mp din zona drumului DJ 116, situat în localitatea Bahna, 
comuna Pârgărești, județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea S.C. Delgaz 
Grid S.A.  
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi “pentru”.   
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   

4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
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12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   

25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

 

◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind înfrățirea Județului Bacău cu Municipiul 
Bălți din Republica Moldova, în vederea încheierii unei înțelegeri de cooperare. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Promotorul inițierii acestui proiect de hotărâre 

este domnul consilier Panfil Gelu-Ionuț și de aceea, îl rog să ne expună câteva aspecte cu privire la 
oportunitatea inițierii acestui proiect de hotărâre. 

 ♣ Dl Panfil Gelu-Ionuț, consilier: Chiar dacă proiectul pălește ca și importanță în fața proiectelor 
pe care tocmai le-am adoptat, am să vă fac o scurtă prezentare a proiectului.  

În luna septembrie a acestui an Municipiul Bălți și-a exprimat dorința printr-o adresă scrisă, de a se 
înfrăți cu Județul Bacău. Pentru cei care nu știu, Municipiul Bălți este a doua mare aglomerare urbană din  
Republica Moldova după capitala Chișinău și are o populație de aproape 130.000 de locuitori. Județul 
Bacău a dat curs de principiu acestei inițiative și după urmarea pașilor legali respectiv obținerea avizelor de 
la ministerele de resort, a fost redactat prezentul proiect de colaborare așa cum spunem noi, de înfrățire.   

 Relația de înfrățire se va concentra pe un spectru mai larg, pe domenii precum: cultura, 
învățământul, dezvoltarea economică, turismul, protecția mediului, formarea profesională, prevenirea 
delicvenței și apropo de proaspătul vicepreședinte Margină Gelu, politicile adoptate în legătură cu educația 
tinerilor, utilizarea noilor tehnologii, schimburi de experiență în domeniul agriculturii, industriei și 
comerțului.  
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33 

de voturi “pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat 
votul.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 
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◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale de membru al 
Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Bacău către Asociaţia Naţională a Autorităţilor Teritoriale de 
Ordine Publică ,,ANATOP”, aferentă anului 2024. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi „pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul.  
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor 
de pe teritoriul județului Bacău. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu  

34 de voturi „pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul.  
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Județean Bacău nr. 131/2024 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Bacău. 
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   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi „pentru”.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare de învăţământ 
preuniversitar special din judeţul Bacău pentru anul şcolar 2025-2026. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
          Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 
de voturi „pentru”. Doamna consilier Cosma Elena, doamna consilier Maxim Lorena și domnul consilier 
Cucerescu Ion nu participă la vot la acest proiect de hotărâre. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a 
exprimat votul. 

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena - - - 
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion - - - 
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena - - - 
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr. 293/2022 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la 
Ansamblul Folcloric „Busuiocul” Bacău, cu modificarile ulterioare. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
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♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Aș vrea să știu dacă este cineva de la Ansamblul 
Folcloric „Busuiocul”?  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Este doamna director Sava Anca care a evaluat 
toate aceste solicitări. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Am văzut în cadrul proiectului că se propune 
desființarea uni post de jurist cu jumătate de normă și voiam să vă întreb cine va asigura suportul juridic? Ați 
avut în vedere acest lucru? Preia cineva din interior sarcinile sau vă gândiți la o externalizare? 

♣ Dna Sava Anca, director executiv: Probabil la o externalizare și în general poate să vă spună și 
domnul director Bogea Marius-Ciprian că pentru consiliere la orice probleme juridice se pot adresa Direcției 
juridice din cadrul consiliului județean. 

 ♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Ați făcut un calcul ca să vedeți cum este din punct de 
vedere al cheltuielilor?  

♣ Dna Sava Anca, director executiv: Nu cred că se pune problema unui calcul neapărat și acel post 
nici nu a fost ocupat. 

 

         Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 
35 de voturi „pentru”.  

 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces 
asupra unui teren în suprafață totală de 105 m.p din zona drumului județean DJ 252, situat în sat Bibirești, 
comuna Ungureni din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, în favoarea domnului Bibire Vasile. 

 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
          Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 33 de 
voturi „pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat 
votul. 
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   

6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
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16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   

27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

 

◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Bacău nr. 191 din 19.09.2022 privind asocierea Județului Bacău cu Comuna Sănduleni și 
Comuna Livezi în vederea finanțării obiectivului de investiții „Modernizare drumuri, punte auto și 
pietonală peste râul Tazlău, sat Mateiești, comuna Sănduleni, județul Bacău”. 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Fără îndoială acest proiect de hotărâre este foarte 

important pentru comunitățile din zonă și am văzut că, valoarea contractului de asociere a fost în anul 2022 
stabilit la valoarea de 7.000.000 lei iar acum după actualizarea devizului general văd că aproape s-a dublat 
suma, cu tot cu TVA înseamnă mai bine de 14.000.000 lei. Voiam să vă întreb, cum de s-a ajuns la o astfel de 
sumă? 

♣ Dl Palea Valentin, administrator public: Într-adevăr în anul 2022 când s-a aprobat această asociere, 
nu s-au luat în considerare și drumurile de acces de asfaltat în afară de acest pod, deci nu au fost luate în 
calcul capetele acestui tronson de drum și în baza hotărârii consiliului județean prin care s-a aprobat la 
începutul anului 2021 întreaga sumă. Am spus  să se pună accent pe acest sector de drum și să se asfalteze de 
la cap la coadă. În plus au mai apărut niște lucrări în zona albiei acestui pod impuse de avizul de la Apele 
Române și atunci s-a majorat valoarea acestui obiectiv de investiții. Acești indicatori economici au fost 
aprobați de Consiliul Județean dar, acum noi supunem atenției consiliului județean contractul de asociere, 
respectiv actualizarea lui. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Ar mai fi o chestiune: noi dăm o cotă de 0,5% din 
valoarea investiției către această Casă Socială a Constructorilor. 

♣ Dl Palea Valentin, administrator public: Consiliul Județean nu a plătit niciodată această taxă. 
♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Dar ea figurează?  
♣ Dl Palea Valentin, administrator public: Figurează conform devizului general, dar ea nu se plătește. 

Conform Hotărârii Guvernului nr. 907 este trecut în formatul acestui deviz general. Ea nu se plătește pentru 
că, din punctul nostru de vedere și colegii de la juridic știu, obligația către Casa Constructorului este a 
operatorilor economici. Pe noi acest ONG nu ne ajută cu nimic, Consiliul Județean niciodată nu a plătit. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Nu asta era întrebarea. Cu ce ne-ar ajuta această 
instituție cu atât mai mult cu cât văd că au un buget foarte generos pe anul trecut? 

 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de 
voturi pentru. Doamna consilier Năstase Maria-Raluca nu și-a exprimat votul.  
 

 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   

6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
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16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 

27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară pe 
trimestrul IV 2024 al Județului Bacău. 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi „pentru”.   
 
 

 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind utilizarea unor sume din Fondul de 
întreținere, înlocuire și dezvoltare, aferent Proiectului “Sistem integrat de management al deșeurilor 
solide în județul Bacău”, în anul 2025. 

 
 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
           Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de 
voturi „pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul. 

 

  
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 

11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
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26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   

32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Bacău nr.231 din 30.08.2023 privind aprobarea tarifelor de călătorie pentru prestarea serviciului 
de transport pe 108 trasee județene cuprinse în Programul de transport public județean de persoane prin 
curse regulate, prestat între localitățile județului Bacău, valabil în perioada 2023-2032, cu modificările 
ulterioare. 
 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
            Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de 
voturi „pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  
 
 

 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 20 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr. 300/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare ale Centrului Județean pentru Conservarea și promovarea 
Culturii Tradiționale Bacău, cu modificările ulterioare. 

 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
           Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu cu 34 
de voturi „pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exercitat votul.  
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   

10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
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24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   

31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

 

◄ Se trece la punctul 21 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în 
calitate de membru,către Asociația Grupul de Acțiune Locala ,,Colinele Tutovei”, pentru anul 2024. 

 
 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
        Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 
de voturi „pentru”. Doamna consilier Năstase Maria-Raluca nu participă la vot.  
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina - - - 
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 22 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în 
calitate de membru, către Asociația Grupul de Acțiune Locala ,,Valea Muntelui ”, pentru anul 2024. 

 
 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
           Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33 de 
voturi „pentru”. Doamna consilier Năstase Maria-Raluca nu participă la vot. Doamna consilier Drăghici Geta-
Daniela nu și a exprimat votul.  
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   

12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
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28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   

33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 23 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la 
Hotararea Consiliului Judetean Bacau nr. 303/2022 privind aprobarea tarifelor de aeroport și criteriilor 
aplicate la diferențierea acestora pentru R. A. Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău, cu 
modificările ulterioare. 

 
 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
             Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33 de 
voturi „pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat 
votul.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 24 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind avizarea normelor de venit pentru anul 
2025, pentru persoanele fizice care realizeaza venituri din activitati de productie, comert, prestari de 
servicii, stabilite conform Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu modificarile si completarile 
ulterioare, Ordinului Ministrului Finantelor Publice nr. 925/2017, modificat și completat prin O.M.F.P. 
nr.5308/24.11.2023 privind aprobarea Nomenclatorului activităților independente pentru care venitul net 
se poate determina pe baza normelor anuale de venit, activități desfășurate de contribuabilii care 
realizează venituri din activități de producție, comerț, prestări de servicii. 

 
 

 

       Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
            Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 de 
voturi „pentru”. Domnul vicepreședinte Margină Gelu și domnul consilier Panfil Gelu-Ionu nu participă la 
vot. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   

4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
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12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu - - - 
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   

25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț - - - 
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

 
 

◄ Se trece la punctul 25 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea preţurilor medii la principalele 
produse agricole și al masei verzi de pășune pentru anul 2025, în judeţul Bacău. 

 
 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
            Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 31 de 
voturi „pentru”. Domnul consilier Avorniciței Gigel nu participă la vot. Doamna consilier Drăghici Geta-
Daniela, doamna consilier Năstase Maria-Raluca și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul.  

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel - - - 
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 26 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 
„REABILITARE ȘI MODERNIZARE PARC CANCICOV ȘI AMENAJAREA SPAȚIULUI 
EXPOZIȚIONAL MUZEU ȘTIINȚE ALE NATURII” în cadrul apelului Programului Regional 2021-
2027, Prioritatea de investiție 7 – O regiune mai atractivă, apel de proiecte PR/NE/2024/7/RSO5.1/1/MRJ 
Promovarea dezvoltării integrate și incluzive în domeniul social, economic și al mediului, precum și a 
culturii, a patrimoniului natural, a turismului sustenabil și a securității în zonele urbane de către 
Municipiul Bacău si Judeţul Bacău. 

 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Munteanu Petru, consilier: Doamna președinte, am o experiență tristă de pe vremea când eram 
consilier municipal, când unele proiecte care arătau foarte bine pe hârtie, cum a fost de exemplu podul de la 
Șerbănești, s-a transformat în final într-un eșec și atunci fiind în comisia de urbanism știu exact ce am votat 
noi, dar pe parcurs autoritățile au găsit modalitatea de a sifona banii consiliului municipal. Ce mi-aș dori și aș 
vrea ca atât dumneavoastră cât și domnii vicepreședinți, aș dori niște proiecte pentru că Bacăul suferă de lipsa 
de proiecte cu adevărat frumoase! Bacăul arată așa cum știm cu toții, ușor trist, gri și obosit. Mi-aș dori ca 
proiectele astea în care Consiliul Județean colaborează sau și le asumă singur să fie niște proiecte deosebite și 
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să iasă cumva în evidență, să reprezinte cu adevărat municipiul și județul Bacău adică să nu ne limităm 
întotdeauna la ce ni se oferă! Poate o firmă de proiectare nu are capacitatea necesară de a face un proiect 
deosebit și atunci, poate o selecție de proiecte cu o implicare din partea noastră în sensul de a găsi cea mai 
bună variantă pentru că, îmi doresc din tot sufletul și cred că sunt și în asentimentul colegilor, că Bacăul are 
nevoie de niște construcții de referință, de niște edificii pe care le putem numi cum dorim noi, dar ceva care să 
scoată în evidență. Haideți să nu mai rămânem în stadiul acela de orășel moldovean prăfuit, obosit și să 
înghițim de fiecare dată tot ce ni se dă! 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: După cum știți, Consiliul Județean Bacău are în 
derulare o serie de proiecte remarcabile și vorbim de reabilitarea Muzeului „Ion Antonescu” unde va 
funcționa noua bibliotecă județeană, vorbim de reabilitarea  Filarmonicii și alte proiecte importante derulate 
de către Consiliul Județean pentru că, aceste edificii sunt în coordonarea și administrarea consiliului județean. 
Pe zona acestei aplicații pe care urmează să o depunem noi, avem mai multe responsabilități în ceea ce 
privește Muzeul de Științele Naturii. Primăria Municipiului Bacău este cea care va avea responsabilitatea pe 
zona de amenajare a Parcului Cancicov, oricum am o serie de întâlniri cu domnul primar al Municipiului 
Bacău și o să luăm în calcul toate aceste intervenții și toate aceste observații pe care le-ați adus la cunoștință 
astfel încât, dacă putem, să ne implicăm și să solicităm într-adevăr un concurs de idei, de soluții, să 
valorificăm aceste finanțări cât mai mult și să reușim să le implementăm!  

♣ Dl Palea Valentin, administrator public: Aș vrea să fac eu o precizare vis a vis de acest proiect: să 
știți că, noi Consiliul Județean, am speculat acest proiect pentru că noi nu eram eligibili pentru modernizarea 
și digitalizarea Muzeului de Științele Naturii, ci Primăria Municipiului Bacău, conform ghidului solicitantului 
pe ADR Nord-Est era eligibil. Noi am speculat doar dotarea Muzeului de Științele Naturii și am zis că am 
putea profita și noi de această aplicație a Programului Operațional Regional. 

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de 
voturi„pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul.  

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

 ◄ Se trece la punctul 27 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului 
Judeţean Bacău în comisia pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale secretarului 
general al Județului Bacău. 
 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Aici, conform legii, este vorba despre  
desemnarea președintelui în comisia pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale 
secretarului general al Județului Bacău plus a doi dintre colegii consilieri județeni. Eu am două propuneri și 
mă refer la domnul consilier Cucerescu Ion și domnul consilier Chiciu Laurențiu. Dacă mai sunt și alte 
propuneri din partea dumneavoastră? 

Nu sunt propuneri. 
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Chiar dacă Legea prevede de drept această 
calitate, propun completarea buletinului de vot cu subsemnata. 

 

♣ Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț: Supun la vot introducerea pe buletinul de vot și 
a subsemnatei. 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la propunerea doamnei președinte 
Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț de a fi introdusă pe buletinul de vot. 

 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării propunerea doamnei președinte Ionela-Cristina Breahnă-
Pravăț de a fi introdusă pe buletinul de vot şi se aprobă cu 32  de voturi “pentru”. Doamna consilier Drăghici 
Geta-Daniela, doamna consilier Năstase Maria-Raluca și domnul consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 

 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Este un amendament la proiectul de hotărâre 
pentru că, proiectul de hotărâre viza doar doi consilieri județeni.  

 

Se votează. Votul este secret. 
 

♣ Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț supune la vot continuarea dezbaterii proiectelor 
de pe ordinea de zi. Sunt consultați consilierii județeni dacă sunt observații la această propunere. 

Nefiind observații, se votează această propunere și se aprobă cu 32 de voturi “pentru”.  
Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela, doamna consilier Năstase Maria-Raluca și domnul consilier  

Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 
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Domnul consilier Cucerescu Ion prezintă procesul-verbal cu privire la rezultatul votului: 
-  Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - 27 voturi “pentru” 
-  Dl consilier Chiciu Laurențiu-Nicolae - 28 voturi “pentru” 
-  Dl consilier Cucerescu Ion - 28 voturi “pentru” 
     Un vot a fost nul și 3 voturi “împotrivă”. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: PNL a semnat procesul-verbal? 
♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Toți membrii prezenți în comisia de numărare a voturilor au semnat 

procesul-verbal. 
 

◄ Se trece la punctul 28 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea a doi reprezentanți  ai 
Consiliului Județean Bacău în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
,,EURONEST”-A.D.I.E. 

 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: De asemenea, și aici am două propuneri. 
Președinții consiliilor județene care sunt membri ai acestei asociații, fac parte din Adunarea Generală plus 
încă un reprezentant de la nivelul fiecărui consiliu județean. Dată fiind colaborarea directă a domnului 
Silviu Botez  cu această entitate, îl propun pe dumnealui ca al doilea reprezentant în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară,,EURONEST”. Dacă mai sunt și alte propuneri vă rog să le 
faceți! 

 Nu sunt propuneri. 
 Se votează. 
Votul este secret. 

 

♣ Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț supune la vot continuarea dezbaterii proiectelor 
de pe ordinea de zi. Sunt consultați consilierii județeni dacă sunt observații la această propunere. 

Nefiind observații, se votează această propunere și se aprobă cu 32 de voturi “pentru”.  
Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela, doamna consilier Năstase Maria-Raluca și domnul consilier 

Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 
 
 

 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

Domnul consilier Cucerescu Ion prezintă procesul-verbal cu privire la rezultatul votului: 
- Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț - 28 voturi “pentru” 
- Dl. Botez Silviu - 31 voturi “pentru” 

 
◄ Se trece la punctul 29 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea componenței comisiei pentru 
analiza și selectarea solicitărilor de acordare a sprijinului financiar pentru tinerii studenți din județul 
Bacău care efectuează stagii de pregătire în străinătate. 
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 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Pentru această comisie am trei propuneri și 
mă refer la doamna consilier Scorțanu Alexandrina, doamna consilier Lungu Diana (ambele fiind cadre 
didactice) și la domnul consilier Cucerescu Ion bazându-mă pe experiența sa la nivelul acestei comisii. 
Din aparatul executiv propun să rămână aceeași colegi care au activat în această comisie și până acum, 
respectiv doamna Trofin Elena și doamna Timaru Nicoleta. Dacă sunt și alte propuneri? 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Propunem pentru această comisie pe doamna 
consilier Cristea Tina-Oana care este o persoană cu competențe în acest domeniu și considerăm că ar fi un 
plus pentru activitatea acestei comisii. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Reprezentanții comisiei se numesc prin 
dispoziție de către președintele Consiliului Județean, deci nu trebuie trecut pe buletinul de vot doamna 
Trofin Elena și doamna Timaru Nicoleta iar buletinul de vot privind desemnarea de către consilierii 
județeni a consilierilor județeni va conține patru persoane. Dacă mai sunt și alte nominalizări? 

 

Nu mai sunt alte nominalizări. 
 

Se votează. 
Votul este secret. 

 

♣ Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț supune la vot continuarea dezbaterii proiectelor 
de pe ordinea de zi. Sunt consultați consilierii județeni dacă sunt observații la această propunere. 

Nefiind observații, se votează această propunere și se aprobă cu 32 de voturi “pentru”.  
 
 

 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca - - - 
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

Domnul consilier Cucerescu Ion prezintă procesul-verbal cu privire la rezultatul votului: 
- Dna consilier Scorțanu Alexandrina - 26 voturi “pentru” 
- Dna consilier Lungu Diana  - 28 voturi “pentru” 
- Dl consilier Cucerescu Ion  - 25 voturi “pentru” 
- Dna consilier Cristea Tina-Oana - 10 voturi “pentru” 

 
◄ Se trece la punctul 30 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
Bacău nr.78/2019 privind stabilirea salariilor de baza pentru personalul din aparatul de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bacău si din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu 
modificarile ulterioare. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34  

de voturi “pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
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Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 31 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli 
al Judetului Bacau, pe anul 2024. 
 

♣ Dna Scorțanu Alexandrina, consilier: Aș vrea să fac un amendament la acest proiect de hotărâre. 
Ca bază legislativă, avem Hotărârea Guvernului nr. 1585 din 12.12.2024 privind repartizarea sumelor 
corespunzătoare cotei prevăzute la art. 6  alin. (1)  lit. e) din Legea bugetului de stat pe anul 2024 nr. 
421/2023. O altă bază avem adresa nr. 42.696/12.12.2024 emisă de Ministerul Muncii și Solidarității Sociale 
și Nota de fundamentare nr. 34065 din 12.12.2024, privind proiectul “AI4Citizens care propune modificarea 
bugetului după cum urmează:  

 
Sursa de finanțare buget local sursa “A”  
La partea de venituri 
- majorarea veniturilor din „Sume repartizate din impozitul pe venit pentru finanțarea instituțiilor de 
    spectacole și concerte” cu suma de 3284,72 mii lei; 
- majorarea veniturilor din “Subvenții de la bugetul de stat – Alte drepturi pentru dizabilități și  
    adopție” cu suma de 78.000 lei. 

 La partea de cheltuieli  
- majorarea creditelor de angajament și creditelor bugetare, la capitolul bugetar 67 “Cultură, recreere,  
    religie”, secțiunea de funcționare a bugetului, titlul de cheltuială 51 “Transferuri între unități ale  
    administrației publice“ cu suma de 3.284,72 mii lei, Aparatul Propriu; 
- majorarea cu suma de 78.000 lei a creditelor de angajament și creditelor bugetare la capitolul 
    bugetar 68 “Asistență socială“, titlul de cheltuială 57 “Asistență socială”, secțiunea de funcționare a  
    bugetului, pentru DGASPC. 

 Sursa de finanțare a veniturilor propria și subvenții de la bugetul local – sursa “G” 
 La partea de venituri 

- majorarea veniturilor din “Subvenții pentru instituții publice” cu suma de 3.284,72 mii lei,  
    secțiunea de funcționare a bugetului, pentru Filarmonica “Mihail Jora” Bacău; 
La partea de cheltuieli 
- majorarea creditelor de angajament și creditelor bugetare, la capitolul bugetar 67 “Cultură, recreere,  
    religie”, secțiunea de funcționare a bugetului, titlul de cheltuială 20 “Bunuri și servicii”, cu suma de  
    3.284,72 mii lei, pentru Filarmonica “Mihail Jora” Bacău. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Amendamentul doamnei consilier Scorțanu 

Alexandrina a venit în contextul în care ulterior transmiterii proiectului de hotărâre privind rectificarea 
bugetară am primit o altă adresă de la AJAFP Bacău care viza o altă alocare de sume.  



 

39 
 
 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la amendamentul formulat de 
doamna consilier Scorțanu Alexandrina 

   Nefiind observaţii, se supune aprobării amendamentul formulat de doamna consilier Scorțanu 
Alexandrina şi se aprobă cu 34  de voturi “pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre în forma 
amendată.  
            Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma amendată și se aprobă cu 34  de 
voturi “pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  

 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 32 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Municipiul Onești în 
vederea finanțării și realizării în comun a obiectivului de investiții „Reabilitare Pod peste râul Cașin, Strada 
Libertății, Municipiul Onești, Județul Bacău”. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi “pentru”.  
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Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 33 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces 
asupra unui teren în suprafață totală de 1395 m.p. din zona drumului județean DJ 119A, situat pe raza 
comunei Sascut din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Sascut. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi “pentru”.  
 

 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 34 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces 
asupra terenului în suprafață de 1908,90 m.p. din zona drumului județean DJ 119A, situat în comuna 
Sascut din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Consiliului 
Județean Bacău, în favoarea Comunei Sascut. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi “pentru”.  Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul. 



 

41 
 
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 35 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate 
de proiect pentru obiectivul de investiții ”Construire Centru Paleative și Recuperare Pediatrică” la Spitalul 
Județean de Urgență Bacău. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi “pentru”.  
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

 
◄ Se trece la punctul 36 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind darea în administrarea Spitalului Județean de 
Urgență Bacău a unui imobil – teren în suprafață de 57.992 mp, înscris în Cartea Funciară NR.86094 
Bacău, situate în Bacău, str.Spiru Haret nr.2, județul Bacău. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi “pentru”.  Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu și-a exprimat votul. 
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Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

 
◄ Nemaifiind intervenţii, doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț declară închise 

lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 16.12.2024, pentru care s-a încheiat 
prezentul proces-verbal. 

 
 
 
 

 
                PREŞEDINTE,                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
Ionela-Cristina BREAHNĂ-PRAVĂȚ                                              Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
  Parascovia Buftea 


